
Det Energipolitiske Udvalg

Til: Klima- og energiministeren

Dato: 30. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 47
Vil ministeren i forlængelse af svar på spm. nr. S 237 forklare, hvordan mini-
sterens udmelding i Jyllands Posten den 22. oktober 2010 om, at kraftværkerne
i de fem største byer i Danmark og Trekantsområdet skal være fri for kul, hænger
sammen med, at der blot en uge tidligere blev givet tilladelse til, at Avedøre-
værket i København kan omlægge til kul, hvilket i følge miljøministerens svar
på et spørgsmål, jf. MPU (2009-10) alm. del - svar på spm. 707, kan medføre,
at kulforbruget øges med op til 1 mio. tons kul ekstra om året?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Haekkerup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
formand
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